

# 防腐木花箱，防腐木花架，防腐木围栏，防腐木护栏

产品名称	防腐木花箱，防腐木花架，防腐木围栏，防腐木护栏
公司名称	上海经涛广告有限公司
价格	380.00/个
规格参数	材质:防腐木 形状:方 颜色:木色
公司地址	中国 上海市长宁区 上海市安顺路123号1025室
联系电话	86 139 18789972

## 产品详情

材质	防腐木	形状	方
颜色	木色	底径	80 ( cm )
口径	80 ( cm )	高度	80 ( cm )

上海经涛广告有限公司成立于2004年，主要从事户外广告宣传产品的策划、发布与制作安装工作，另外随着业务的发展需要公司产品衍生到园林景观产品类因而于2007年9月成立了上海市长宁区经涛园林服务室专门从事园林产品的推广；

### 公司产品（一）广告类

1、广告策划，设计，发布；2、展示设计布置，庆典规划布置，礼仪器材的租赁等；3、户外广告设施：大型户外广告牌，楼顶广告牌，高炮，墙面广告牌，广告灯箱，门头广告牌，led灯饰及广告牌，企业标牌——精神堡垒，指示牌，指路牌，led电子屏幕广告牌，大面积喷绘，户外写真，亚克力灯字，铁皮字，吸塑字，有机玻璃字，雪弗板字，条幅（横幅），围墙绘图等。  
室内广告设施：logo墙，室内写真，展示架，展示柜，各式展板画册等。

（二）园林类 1、小面积园林规划、设计、施工，院落布置；2、园林设施：花架，雕塑，盆景，假山置石，小品等；3、园林植物：各种南北方乔木，灌木，木本草本植物花卉，花卉种子小苗，各种园林草坪；4、园林养护、修剪、租赁植物；5、园林器材：割草机，割灌机，各式剪刀等；6、化肥，农药，有机肥料，营养土，山泥，各类园艺器皿。

联系方式：电话：13918789972 张先生 传真：021-59110937 电子邮箱：[zxgarden@126.com](mailto:zxgarden@126.com)

the jingtao of shanghai advertising co., ltd. was established in 2004, mainly engaged in outdoor advertising products in

the planning, production and installation work release, and the development needs of business with the company's products derived from the landscape in which the product in september 2007 set up garden studio specializing in the promotion of garden products; products (1) advertising category 1, ad planning, design, publish, 2, the display layout design, layout planning celebrations, rituals, such as equipment leasing, 3, outdoor advertising facilities: outdoor billboards, rooftop billboards, anti-aircraft artillery, the wall billboards, advertising light boxes, the doors first billboard, led lighting and billboards, business signs - bastion of the spirit, signs, zhilu pai, led screen electronic billboards, large inkjet, outdoor pictures, acrylic lamps word, the word tin, plastic characters, plexiglass word, the word snow board of mandrax, banners (banner), the wall graphics, and so on. indoor facilities ads: logo wall, indoor pictures, display stand, display cabinets, all kinds of display panels, such as an album. (b) category 1 garden, small garden planning, design, construction, the compound layout; 2, garden facilities: planter boxes, sculptures, bonsai, rockery stone home, pieces, etc.; 3, garden plants: south and the north of various trees, shrubs, trees the herb flowers, flowers, seeds seedlings, all kinds of garden lawn, 4, garden maintenance, pruning, leasing plant; 5, garden equipment: mower, cut irrigation machines, all kinds of scissors; 6, chemical fertilizers, pesticides, organic fertilizers , yingyang tu, soil, all types of gardening containers, contact: tel: 13918789972 charges, fax :021-59110937 e-mail:[zxgarden@126.com](mailto:zxgarden@126.com)

## 部分产品价格及最小定量

### 一，园林类

防腐木产品：5800元/立方米，太湖石：1000元/吨，草坪：10元/平方米

### 二，广告类

喷绘：10元/平方米（最小订购量100平方米）

室内写真：20元/平方米（最小订购量50平方米）

户外写真：40元/平方米（最小订购量100平方米）

条幅：4.5元/米（最小定量500米）

屋顶（楼顶）广告牌：280元/平方米

墙面广告牌：180元/平方米

普通灯箱：380元/平方米